



ش. م. ك. مجموعة

الصناعات الوطنية
(القابضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص. ب. : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

w w w . n i g . c o m . k w

الكويت في: 2022/09/08

إشارة رقم: ٥٤٩٥٠٠

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive officer – Bursa Kuwait
Greetings,

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي – شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Disclosure of Material Information regarding the successful issuance of bonds with the value of 40 million Kuwaiti Dinars.

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية بشأن نجاح إصدار سندات بقيمة 40 مليون دينار كويتي.

Reference is made to the above subject, and the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the executive bylaws of Law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto. We hereby attach the disclosure form of the material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعطفاً على أحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية رقم 72 لسنة 2015 للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام ،،،

Ahmed M. Hassan

Chief Executive Officer

أحمد محمد حسن

الرئيس التنفيذي



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure Form of Material Information

| 8 September 2022 | 8 سبتمبر 2022 | التاريخ Date |
|---|---|--|
| National Industries Group Holding. (K.S.C.P.) | مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك - عامة | اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company |
| <p>We would like to announce the successful issuance of unsecured bonds as of September 8, 2022, with a value of KD 40 million, maturing at the end of five years.</p> <p>The issuance reflects investors' confidence in the high creditworthiness of National Industries Group Holding.</p> <p>The Group appointed Kuwait Financial Centre ("MARKAZ") and Gulf Bank as joint lead managers and placement agents.</p> <p>The bonds were issued in two tranches; the first tranche at a fixed rate of 5.25% annually, to be paid on a quarterly basis, and the second tranche at a floating rate of 2.25% above the discount rate announced by the Central Bank of Kuwait, capped at 6% and to be paid on a quarterly basis.</p> <p>These bonds mature in 2027 in Kuwaiti Dinars and have a credit rating of "BBB-" by Capital Intelligence Limited.</p> | <p>نود أن نعلن عن نجاح إصدار سندات غير مضمونة في 8 سبتمبر 2022 بقيمة 40 مليون دينار كويتي تستحق في نهاية خمس سنوات.</p> <p>يعكس الإصدار ثقة المستثمرين في الكفاءة الائتمانية العالية لمجموعة الصناعات الوطنية القابضة.</p> <p>عينت المجموعة كل من شركة المركز المالي وبنك الخليج كمديرين رئيسيين مشتركين ووكلاء اكتتاب.</p> <p>تم إصدار السندات على شريحتين، الشريحة الأولى بمعدل ثابت قدره 5.25% سنوياً تدفع على أساس ربع سنوي، والشريحة الثانية بمعدل متغير 2.25% فوق سعر الخصم المعلن من بنك الكويت المركزي على ألا تتجاوز معدل 6% كحد أقصى، وتسدد بشكل ربع سنوي.</p> <p>تستحق هذه السندات في عام 2027 بالدينار الكويتي وتتمتع بتصنيف ائتماني قدره "BBB-" من قبل مؤسسة كابيتال انتليجنس ليمتد.</p> | المعلومة الجوهرية Material Information |
| Increasing the Company's liabilities by an amount of KD 40,000,000 and increase the cash and cash equivalents by the same value. | زيادة مطلوبات الشركة بقيمة 40,000,000 دينار كويتي وزيادة النقد والنقد المعادل بنفس القيمة. | أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position |



3000/ش

↓